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Zápis z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Lutile 

konaného dňa 15. decembra 2023 

 

 

 

 

Prítomní:  

 

poslanci obecného zastupiteľstva podľa prezenčnej listiny v počte 9 – Eduard Čierny, Mgr. Eva 

Lásková, Ing. Jozef Jurkemík, Ing. Michal Michalík, Ing. Ján Meliško, Ing. Jozef Murgaš, Slavomír 

Pružina, Bc. Roman Spodniak, Ing. Andrea Žiaková 

 

Starosta obce Lutila – Peter Knopp  

Hl. kontrolórka obce Lutila – Ing. Monika Šťastná 

 

Občania: Mária Olajcová 

 

  

Bod č.1. – otvorenie zasadnutia 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva viedol starosta obce Peter Knopp.  

Privítal prítomných na riadnom zasadnutí OZ, ktoré sa začalo o 16:00 hod.. 

 

Starosta obce konštatoval, že je prítomná nadpolovičná väčšina poslancov Obecného 

zastupiteľstva a obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. 

 

 

Bod č.2. – určenie zapisovateľa zápisnice  

Za zapisovateľku určil Ľubicu Imrišovú pracovníčku obecného úradu. 

 

 

Bod č.3. – voľba návrhovej komisie 

Starosta obce navrhol za predsedu návrhovej komisie Ing. Andrea Žiaková a za členov Evu 

Láskovú a Eduarda Čierneho. 

 

Hlasovanie, aby návrhová komisia pracovala v tomto zložení. 

Za:  9 – Eduard Čierny, Mgr. Eva Lásková, Ing. Jozef Jurkemík, Ing. Michal Michalík, 

Ing. Ján Meliško, Ing. Jozef Murgaš, Slavomír Pružina, Bc. Roman Spodniak, Ing. 

Andrea Žiaková 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie č. 85/2023 bolo prijaté jednohlasne. 

 

 

Bod č.4. – schválenie návrhu programu 

Program obecného zastupiteľstva 

Starosta obce uviedol, že poslanci návrh programu dnešného zasadnutia dostali elektronicky 

s pozvánkou.  
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Hlasovanie za program zasadnutia OZ: 
1. Otvorenie zasadnutia 

2. Určenie zapisovateľa zápisnice 

3. Voľba návrhovej komisie 

4. Schválenie návrhu programu 

5. Kontrola uznesení 

6. Futbalový klub – žiadosť o finančný príspevok 

7. Majetko-právne vzťahy - vysporiadanie pozemkov   

8. Interpelácia poslancov 

9. Rôzne, podnety a pripomienky občanov obce, diskusia 

10. Záver 

 

Za:  9 – Eduard Čierny, Mgr. Eva Lásková, Ing. Jozef Jurkemík, Ing. Michal Michalík, 

Ing. Ján Meliško, Ing. Jozef Murgaš, Slavomír Pružina, Bc. Roman Spodniak, Ing. 

Andrea Žiaková 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

Program bol schválený uznesením č. 86/2023 jednohlasne. 

 

V zmysle rokovacieho poriadku vyzval starosta poslancov aby predložili návrhy na doplnenie 

alebo zmenu programu. Nikto sa neprihlásil. Straosta obce navrhol doplniť program o bod č.12 

VZN o miestnom poplatku za komunálny odpad a drobný stavebný odpad na území obce, 

a bod.č.13 VZN, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č.1/2020 o nakladaní s komunálnym odpadom na 

území obce 

 

Hlasovanie za doplnenie programu o bod č. 12 a 13  

Ostatné body sa prečíslujú 

 

Za:  9 – Eduard Čierny, Mgr. Eva Lásková, Ing. Jozef Jurkemík, Ing. Michal Michalík, 

Ing. Ján Meliško, Ing. Jozef Murgaš, Slavomír Pružina, Bc. Roman Spodniak, Ing. 

Andrea Žiaková  

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie č. 87/2023 bolo prijaté jednohlasne. 

 

Hlasovanie za upravený program zasadnutia OZ: 

Za:  9 – Eduard Čierny, Mgr. Eva Lásková, Ing. Jozef Jurkemík, Ing. Michal Michalík, 

Ing. Ján Meliško, Ing. Jozef Murgaš, Slavomír Pružina, Bc. Roman Spodniak, Ing. 

Andrea Žiaková 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie č. 88/2023 bolo prijaté jednohlasne. 
Doplnený program zasadnutia OZ 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Určenie zapisovateľa zápisnice 

3. Voľba návrhovej komisie 
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4. Schválenie návrhu programu 

5. Kontrola uznesení 

6. Plán kontrolnej činnosti hl. kontrolórky obce Lutila na I. polrok 2024 

7. Návrh VZN o určení príspevku v MŠ a školských zariadeniach zriadených obcou Lutila 

8. Návrh VZN o dani z nehnuteľnosti na území obce Lutila 

9. Návrh VZN o miestnych daniach na území obce Lutila 

10. Návrh VZN o podrobnostiach o elektronickej komunikácii a o poskytovaní elektronických služieb obcou Lutila 

11. Návrh VZN o ustanovení poplatku za emisie z malého zdroja znečistenia umiestneného na území obce Lutila  

12. VZN o miestnom poplatku za komunálny odpad a drobný stavebný odpad na území obce 

13. VZN ktorým sa mení a dopĺňa VZN č.1/2020 o nakladaní s komunálnym odpadom na území 

14. Návrh rozpočtu na rok 2024 – Obec Lutila 

15. Návrh rozpočtu na rok 2024 – Základná škola s materskou školou Lutila 

16. Komunitný plán obce Lutila na roky 2024-2029 

17. Správa komisie výstavby a verejného poriadku k Zmenám a doplnkom č. 2 ÚPD obce Lutila 

18. Správa komisie finančnej, správy obecného majetku a podnikateľskej činnosti 

19. Projekt Materská škola 

20. Majetko -právne vzťahy  

 - Mestský mobiliár s.r.o. 

 - Viktor Šurka 

21. Interpelácia poslancov 

22. Rôzne, podnety a pripomienky občanov obce, diskusia 

23. Záver 
 

 

Bod č. 5. – Kontrola uznesení 

 

Hl. kontrolórka obce Ing. Monika Šťastná uviedla, že z predchádzajúcich zasadnutí OZ zostalo len 

jedno neukončené uznesenie a to číslo 79/2023 – žiadosť spoločnosti Mestský mobiliár s.r.o. 

o prenájom nebytových priestorov, ktoré má byť prejednávané na tomto zasadnutí. 

Ostatné uznesenia boli riadne ukončené.  

Diskusia – nikto sa neprihlásil 

 

Hlasovanie za vzatie na vedomie správy o kontrole uznesení 

Za:  9 – Eduard Čierny, Mgr. Eva Lásková, Ing. Jozef Jurkemík, Ing. Michal Michalík, 

Ing. Ján Meliško, Ing. Jozef Murgaš, Slavomír Pružina, Bc. Roman Spodniak, Ing. 

Andrea Žiaková 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie č. 89/2023 bolo schválené jednohlasne. 

 

 

Bod č. 6. – Plán kontrolnej činnosti hl. kontrolórky obe Lutila na I.polrok 2024 

 

Návrh plánu kontrolnej činnosti bol zverejnený spôsobom v obci obvyklým od dňa 22.11.2023 po 

dobu 15 dní. Plán kontrol obsahuje: Kontrola príjmov a výdavkov obce s obsahom, Kontrola 

dodržiavania postupov účtovania v zmysle platných opatrení MFSR, Sledovanie stavu a vývoja 

dlhu obce, Príprava a tvorba koncepčných materiálov.  

Diskusia – nikto sa neprihlásil 

 

Hlasovanie za schválenie plánu kontrolnej činnosti hl. kontrolórky obce Lutila na I.polrok 

2024. 
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Za:  9 – Eduard Čierny, Mgr. Eva Lásková, Ing. Jozef Jurkemík, Ing. Michal Michalík, 

Ing. Ján Meliško, Ing. Jozef Murgaš, Slavomír Pružina, Bc. Roman Spodniak, Ing. 

Andrea Žiaková  

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie č. 90/2023 bolo schválené jednohlasne. 

 

 

Bod č. 7 – Návrh VZN o určení príspevku v MŠ  školských zariadeniach zriadených obcou Lutila 

 

Starosta obce informoval, že ide o zmeny v tomto VZN nie vo výške poplatkov, ale o spôsobe 

akým vie rodič získať poplatky späť v prípade, že dieťa je dlhodobo choré a nenavštevuje škôlku 

a školský klub. 

Diskusia – Lásková – zasadala Finančná komisia, ktorá odporúča Obci Lutila prijať navrhované 

VZN 

 

Hlasovanie za schválenie návrhu VZN 

Za:  9 – Eduard Čierny, Mgr. Eva Lásková, Ing. Jozef Jurkemík, Ing. Michal Michalík, 

Ing. Ján Meliško, Ing. Jozef Murgaš, Slavomír Pružina, Bc. Roman Spodniak, Ing. 

Andrea Žiaková 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie č. 91/2023 bolo schválené jednohlasne 

 

Bod č. 8 - Návrh VZN o dani z nehnuteľnosti na území obce Lutila 

 

Starosta obce informoval, že ide o zmeny v tomto VZN vo forme navýšenia dane z nehnuteľnosti. 

Diskusia – Lásková – zasadala Finančná komisia, ktorá odporúča Obci Lutila schváliť navrhované 

VZN o dani z nehnuteľnosti na území obce. 

 

Hlasovanie za schválenie návrhu VZN 

Za:  6 – Eduard Čierny, Mgr. Eva Lásková, Ing. Michal Michalík, Ing. Ján Meliško, Ing. 

Jozef Murgaš, Slavomír Pružina 

Proti: 2 - Ing. Jozef Jurkemík, Ing. Andrea Žiaková 

Zdržal sa: 1- Bc. Roman Spodniak 

Uznesenie č. 92/2023 bolo schválené 

 

Bod č. 9 - Návrh VZN o miestnych daniach na území obce Lutila 

 

Starosta obce informoval prítomných, že v tomto VZN dochádza k zmene výšky poplatku za psa. 

Ostatné zostáva bez zmien. 

 

Hlasovanie za schválenie návrhu VZN 

Za:  9 – Eduard Čierny, Mgr. Eva Lásková, Ing. Jozef Jurkemík, Ing. Michal Michalík, 

Ing. Ján Meliško, Ing. Jozef Murgaš, Slavomír Pružina, Bc. Roman Spodniak, Ing. 

Andrea Žiaková 
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Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie č. 93/2023 bolo schválené jednohlasne 

 

Bod č. 10 - Návrh VZN o podrobnostiach o elektronickej komunikácii a o poskytovaní 

elektronických služieb obcou Lutila 

 

Starosta obce informoval, že v tomto VZN sa jedná o možnosť pre občanov, ktorí nemajú 

aktivované elektronické schránky, aby v prípade ich súhlasu bolo možné na nimi poskytnutý e-

mail zasielať Rozhodnutia obce, prípadne iné dokumenty, v opačnom prípade je nutné zasielať im 

poštou. 

Diskusia – nikto sa neprihlásil 

 

Hlasovanie za schválenie návrhu VZN 

Za:  9 – Eduard Čierny, Mgr. Eva Lásková, Ing. Jozef Jurkemík, Ing. Michal Michalík, 

Ing. Ján Meliško, Ing. Jozef Murgaš, Slavomír Pružina, Bc. Roman Spodniak, Ing. 

Andrea Žiaková 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie č. 94/2023 bolo schválené jednohlasne 

 

Bod. č. 11 – Návrh VZN o ustanovení poplatku za emisie z malého zdroja znečistenia 

umiestneného na území obce Lutila 

 

Starosta obce informoval, že ide o VZN ktoré je aktualizované, avšak je potrebné zrušiť doteraz 

platné VZN. 

Diskusia – Lásková – zasadala Finančná komisia, ktorá neodporúča Obci Lutila schváliť 

navrhované VZN o poplatku za emisie 

Hlasovanie za schválenie návrhu VZN 

Za:  0 

Proti: 9 – Eduard Čierny, Mgr. Eva Lásková, Ing. Jozef Jurkemík, Ing. Michal Michalík, 

Ing. Ján Meliško, Ing. Jozef Murgaš, Slavomír Pružina, Bc. Roman Spodniak, Ing. 

Andrea Žiaková  

Zdržal sa: 0 

Uznesenie č. 95/2023 nebolo schválené 

 

 

Bod. č. 12 – Návrh VZN o miestnom poplatku za komunálny odpad a drobný stavebný odpad na 

území obce 

 

Starosta obce informoval, že toto VZN je potrebné schvaľovať každoročne. 

Diskusia – nikto sa neprihlásil 

 

Hlasovanie za schválenie návrhu VZN 

Za:  9 – Eduard Čierny, Mgr. Eva Lásková, Ing. Jozef Jurkemík, Ing. Michal Michalík, 

Ing. Ján Meliško, Ing. Jozef Murgaš, Slavomír Pružina, Bc. Roman Spodniak, Ing. 

Andrea Žiaková 
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Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie č. 96/2023 bolo schválené jednohlasne 

 

Bod. č.13 – Návrh VZN, ktoprým sa mení a dopĺňa VZN č. 1/2020 o nakladaní s komunálnym 

odpadom na území obce 

 

Starosta obce informoval, že v návrhu VZN bolo uvedené, že budú za ročný poplatok za odpad 

k dispozícií 3 žetóny, ale po pracovnom stretnutí sa uzniesli, že ostanú 4 ks. 

Diskusia – Lásková – zasadala Finančná komisia, ktorá neodporúča Obci Lutila schváliť 

navrhované VZN o dani z nehnuteľnosti na území obce. 

Hlasovanie za schválenie návrhu VZN 

Za:  0 

Proti: 9 – Eduard Čierny, Mgr. Eva Lásková, Ing. Jozef Jurkemík, Ing. Michal Michalík, 

Ing. Ján Meliško, Ing. Jozef Murgaš, Slavomír Pružina, Bc. Roman Spodniak, Ing. 

Andrea Žiaková  

Zdržal sa: 0 

Uznesenie č. 97/2023 nebolo schválené 

 

Bod. č. 14 - Návrh rozpočtu na rok 2024 – Obec Lutila 

Poslanci OZ návrh rozpočtu podrobne prediskutovali na pracovnom stretnutí. P.starosta vyzval 

hl.kontrolórku obce aby predniesla svoje stanovisko. Hl. kontrolórka obce uviedla, že vo svojom 

stanovisku sa vyjadruje k obom navrhovaným rozpočtom, teda k navrhovanému rozpočtu obce 

Lutila a aj k navrhovanému rozpočtu ZŠ s MŠ. Konštatovala, že návrh rozpočtu obce na rok 2024 

s výhľadom na roky 2025,2026 je spracovaný v súlade so všeobecne záväznými právnymi 

predpismi, v súlade s platnými VZN obce Lutila v požadovanej štruktúre a v dostatočnom rozsahu. 

Návrhy rozpočtov sú zostavené na základe reálneho zhodnotenia bežných príjmov a výdavkov. Je 

predpoklad, že nastaveným rozpočtom na rok 2024budú zabezpečené všetky základné funkcie 

samosprávy obce Lutila a ZŠ S MŠ Lutila, a hl.kontrolórka odporučila OZ schváliť rozpočet Obce 

Lutila a rozpočet ZŠ s MŠ. 

 

Diskusia – Lásková – Finančná komisia odporúča Obci Lutila schváliť navrhovaný rozpočet pre 

rok 2024, 2025, 2026 

 

Hlasovanie za schválenie návrhu rozpočtu obce Lutila na roky 2024, a vzatie na vedomie 

rozpočet na roky 2025,2026 

Za:  9 – Eduard Čierny, Mgr. Eva Lásková, Ing. Jozef Jurkemík, Ing. Michal Michalík, 

Ing. Ján Meliško, Ing. Jozef Murgaš, Slavomír Pružina, Bc. Roman Spodniak, Ing. 

Andrea Žiaková 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie č. 98/2023 bolo schválené jednohlasne 

 

Bod. č. 15 -Návrh rozpočtu na rok 2024 – Základná škola s materskou školou Lutila 

Tento bod programu bol rovnako prerokovaný na pracovnom stretnutí, a stanovisko hl. kontrolórky 

obce už bolo prednesené. 
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Diskusia – Lásková – Finančná komisia odporúča Obci Lutila schváliť navrhovaný rozpočet pre 

rok 2024, 2025, 2026 pre ZŠ s MŠ. 

 

Hlasovanie za schválenie návrhu rozpočtu ZŠ s MŠ na roky 20524,2025,2026 

Za:  9 – Eduard Čierny, Mgr. Eva Lásková, Ing. Jozef Jurkemík, Ing. Michal Michalík, 

Ing. Ján Meliško, Ing. Jozef Murgaš, Slavomír Pružina, Bc. Roman Spodniak, Ing. 

Andrea Žiaková 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie č. 99/2023 bolo schválené jednohlasne 

 

Bod. č. 16 – Komunitný plán sociálnych služieb obce Lutila na roky 2024 – 2029 

Komunitný plán sociálnych služieb obec vypracováva v súlade so zákon č. 448/2008 Z.z. 

o sociálnych službách a o zmene a doplnení zákona č. 455/1991 Zb. o živnostenskom podnikaní 

v znení neskorších predpisov. 

Diskusia – nikto sa neprihlásil 

 

Hlasovanie za schválenie Komunitného plánu sociálnych služieb obce Lutila 2024-2029  

Za:  9 – Eduard Čierny, Mgr. Eva Lásková, Ing. Jozef Jurkemík, Ing. Michal Michalík, 

Ing. Ján Meliško, Ing. Jozef Murgaš, Slavomír Pružina, Bc. Roman Spodniak, Ing. 

Andrea Žiaková 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie č. 100/2023 bolo schválené jednohlasne 

 

Bod. č. 17 – Správa komisie výstavby a verejného poriadku k Zmenám a doplnkom č.2 ÚPD obce 

Lutila 

Starosta obce informoval, že dňa 11.12.2023 sa uskutočnilo verejné prerokovanie k Zmenám 

a doplnkom č. 2 ÚPD obce Lutila. Vyzval predsedu komisie aby predniesol správu. 

p. Michalík uviedol, že zasadnutie komisie sa konalo 25.9.2023 za účasti zhotoviteľa aj 

obstarávateľa územnoplánovacej dokumentácie, ktorí podrobne vysvetlili jednotlivé zmeny a ktoré 

sú v súlade s víziou obce do budúcnosti. Komisia výstavby a verejného poriadku odporúča OZ 

schváliť Zmeny a doplnky č. 2 ÚPD obce Lutila. 

Diskusia – nikto sa neprihlásil 

 

Hlasovanie za vzatie na vedomie správy komisie výstavby a verejného poriadku  

Za:  9 – Eduard Čierny, Mgr. Eva Lásková, Ing. Jozef Jurkemík, Ing. Michal Michalík, 

Ing. Ján Meliško, Ing. Jozef Murgaš, Slavomír Pružina, Bc. Roman Spodniak, Ing. 

Andrea Žiaková 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie č. 101/2023 bolo schválené jednohlasne 

 

Bod. č. 18 – Správa komisie finančnej, správy obecného majetku a podnikateľskej činnosti 

Starosta obce informoval, že zasadnutie komisie zvolal starosta obce, nakoľko ku koncu roka 

ekonómka odišla na dlhodobú PN, a bolo nutné riešiť mzdové, personálne a ekonomické veci. Bolo 

potrebné zistiť stav zaúčtovanosti a vstúpiť do počítača ekonómky bola zvolaná táto komisia. Pred 
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vstupom do počítača bolo zabezpečené jeho zálohovanie. Do doby kým sa p.ekonómka vráti bude 

nutné, aby potrebnú agendu zabezpečila náhradníčka. 

Diskusia – nikto sa neprihlásil 

 

Hlasovanie za vzatie na vedomie správy finančenj, správy obecného majetku 

a podnikateľskej činnosti  

Za:  9 – Eduard Čierny, Mgr. Eva Lásková, Ing. Jozef Jurkemík, Ing. Michal Michalík, 

Ing. Ján Meliško, Ing. Jozef Murgaš, Slavomír Pružina, Bc. Roman Spodniak, Ing. 

Andrea Žiaková 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie č. 102/2023 bolo schválené jednohlasne 

 

Bod. č. 19 – Projekt Materská škola 

Starosta obce informoval, že tento bod bol podrobne prerokovaný na pracovnom stretnutí. Po 

verejnom obstarávaní bola na zhotovenie projektovej dokumentácie vybraná spoločnosť S.A.B.A. 

spol. s.r.o. a zabezpečí aj komplex služieb pri stavebnom a územnom konaní. Z dôvodu zložitosti 

podania Žiadosti o financovanie projektu z plánu obnovy navrhol starosta uzatvoriť zmluvu o dielo 

na zhotovenie žiadosti o dotáciu NFP so spoločnosťou P&B z Banskej Bystrice. V prípade 

úspešnosti žiadosti o nenávratný finančný príspevok  náklady na projektovú dokumentáciu sú 

oprávneným výdavkom, náklady na spracovanie žiadosti nie sú oprávneným výdavkom. 

Diskusia – p.Murgaš – položil otázku, že ako bude prebieha financovanie projektu. 

p.starosta odpovedal, že podmienky financovania sa menia, ale v drvivej väčšine všetky projekty 

sú financované formou refundácie, bude potrebné prefinancovať to prostredníctvom úveru. 

 

Hlasovanie za vzatie schválenie výšky finančných prostriedkov určených na úhradu 

nákladov spojených s vyhotovenímm projektovej dokumentácie MŠ.  

Za:  9 – Eduard Čierny, Mgr. Eva Lásková, Ing. Jozef Jurkemík, Ing. Michal Michalík, 

Ing. Ján Meliško, Ing. Jozef Murgaš, Slavomír Pružina, Bc. Roman Spodniak, Ing. 

Andrea Žiaková 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie č. 103/2023 bolo schválené jednohlasne 

 

Bod. č.20 – Majetko – právne vzťahy 

Mestský mobiliár spol.s r.o. 

Starosta obce informoval, že ide o schválenie prenájmu priestorov v budove CO krytu pre 

spoločnosť Mestský mobiliár s.r.o.  

Diskusia – nikto sa neprihlásil 

 

Hlasovanie za schválenie prenájmu časti stavby pre nájomcu Mestský mobilár s.r.o.  

Za:  9 – Eduard Čierny, Mgr. Eva Lásková, Ing. Jozef Jurkemík, Ing. Michal Michalík, 

Ing. Ján Meliško, Ing. Jozef Murgaš, Slavomír Pružina, Bc. Roman Spodniak, Ing. 

Andrea Žiaková 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie č. 104/2023 bolo schválené jednohlasne 
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Žiadosť Viktora Šurku 

p.Šurka žiada o predaj obecných pozemkov v blízkosti tenisových kurtov, ktoré sú susednými 

pozemkami v blízkosti domu jeho rodičov. p.starsota ukázal na mape o ktoré pozemky má p.Šurka 

záujem, napriek tomu, že na týchto pozemkoch sú uložené siete a p.Šurka bude musieť zniesť 

vecné bremeno. 

Diskusia: p. Pružina – poznamenal, že priestor, o ktorý má žiadateľ záujem je využívaný počas 

MDD, ako aj ako prístupový chodník ku kurtom, a v prípade predaja pre p.Šurku už nebude priestor 

na chodník. 

p. Murgaš – poznamenal, že ak predať, tak za takých podmienok, aby bolo možné zachovať prístup 

ku kurtom. 

 

Hlasovanie za schválenie zámeru prevodu nehnuteľného majetku  

Za:  0 

Proti:  9 – Eduard Čierny, Mgr. Eva Lásková, Ing. Jozef Jurkemík, Ing. Michal Michalík, 

Ing. Ján Meliško, Ing. Jozef Murgaš, Slavomír Pružina, Bc. Roman Spodniak, Ing. Andrea Žiaková 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie č. 105/2023 nebolo schválené  

 

Bod č. 21 – Interpelácie poslancov 

Nikto sa neprihlásil 

 

Bod č. 22. – rôzne, podnety a pripomienky občanov obce, diskusia 

 

p. Pružina – požiadal starostu obce, aby bolo možné osvetlenie kostola ponechať svietiť celú noc, 

nakoľko ide o jedinú dominantu obce, ide o pamiatku vedenú v registri pamiatkového úradu. 

Položil otázku, či je nutné prepustiť zamestnanca úradu p.Laláka 

p.starosta oznámil, že nastavenie osvetlenia kostola v noci je nastavené tak, aby svietilo do 02:00 

hod. aj keď je presvedčený, že nemá význam aby svietilo osvetlenie dlhšie. Poznamenal, že možno 

bude vhodné vymeniť svietidlá za úspornejšie.  

p.starosta odpovedal na druhú otázku, že nemá v pláne držať 5 zamestnancov, nakoľko je potrebné 

mať zamestnancov s vyššou efektivitou.  

 

Mária Olajcová – sa sťažovala, na nahrnutie snehu pracovníkmi obce, ktoré potom musela 

odhrabávať. Požiadala, aby sneh nahrnuli na tu stranu cesty, ktorá je slnečná, aby sa sneh skôr 

roztopil. 

 

 

Bod č. 23. – záver 

 

Starosta poďakoval prítomným za účasť, poprial všetkým pokojné a požehnané Vianočné sviatky 

a ukončil zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Lutile o 17:45. 

 

Zapísala: Ľubica Imrišová 
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Podpísané v Lutile dňa 28.12.2023     

 

                                                                                                           Peter  K n o p p   

            starosta obce 

 

 

 

 

 
 


